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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
Volt 1 Opwaardeerverzoek: In onze optiek ligt de 

focus veel op de brede doelen van ROM, 
i.p.v. een focus op innovatie en investeren in 
een sterke regionale circulaire 
economie/samenleving. Benieuwd hoe 
andere partijen hierin staan. 

 

GroenLinks 2 Opwaardeerverzoek: Graag zou ik met de 
commissie wisselen van gedachten over 
doel 3 van de ROM: internationaliseren. 

 

 3 Wordt de REA tussentijds herzien of 
geactualiseerd? 

Doel is de REA in de loop van 2024 te 
actualiseren. De uitgangspunten van de 
REA staan krachtig overeind (“gezond 
stedelijk leven”) en deze zullen als zodanig 
dan ook niet fundamenteel worden herzien. 
Wel zal met stakeholders worden nagegaan 
in hoeverre deze kunnen worden 
aangescherpt en geconcretiseerd. 

 


